
IZ ŽIVLJENJA IN DELA
VZGOJNOVARSTVENE

ENOTE MOLNIK
V oktobru 1973 je bil iz I. sarrtoprispevka Ijubljanskih občin zgrajen tudi

otroški vrtec Zadvor za 72 otrok. Dobil je ime Molnik. posluje pa v sklopu
VVZVevčekot njegova enota. Kernasjezanimalo.kakoso »zaorali« ledinov
KS Zadvor, kjer do tedaj še niso imeli nobenih tovrstnih izkušenj, smo povabili
na pogovor voditeljico enote Molnik Tatjano Letinič, ki se je naši prošnji rada
odzvala in povedala, kako so se znašli in kako delajo ter žive z malčki.

Kar se tehničnih težav tiče — je povedala tovarišica Letiničeva — naj
povem, da nam gradbeno podjetje Univerzal. ki je vrtec gradilo, še vedno ni
montiralo prozornih kupol na nadstrešju na severni strani stavbe. Zato se dela
škoda, ker voda zamaka les in beton. Sicer pa smo se tehnično kar znašli. Z
osebjem nimamo težav; imamo tri vzgojiteljice. dve varuški, gospodinjo in se-
veda sem tu tudi jaz. Za materiatne zadeve skrbi matični VVZ Vevče. Stavba je
lunkcionalna, le da je premajhna — zakaj, bom povedala kasneje.

Ko smo jo vprašali za začetek delovanja vrtca, nam je povedala, da je bil ta
videti bolj klavrn. ker domaeini sprva niso zaupali svojih malčkov v varstvo.
Ko pa so se prepričali. da je vse v redu, so začeli voditi svoje otroke v vrtec.
Tedaj da so sprejemali otroke celo z Veve in iz Polja. da so bile kapacitete za-
sedene.

Zdaj ni več tako! Zdaj imamo v vrtcu 86 otrok. 98 pa je prošenj za sprejem.
Ta problem bomo reševali tako, da bomo vsakn leto nekateri odšli, čeprav je
tako malo. kajti v vrtcu so otroci od 2. do 7. leta starosti. Boljša rešitev te
stiske bi bila seveda v razširitvi vrtca, saj je to praktično ncmogoče, ker je
sta\ba tako grajena, ima že pritikline in urejen vrt ter igrišča. Čc bo kdaj pro-
blcm rešen, bo lahko le tako, drugega ne vidim.

Kot voditeljica otroškega vrtca se je tovarišica Tatjana dobro znašla med
krajani KS Zadvor. Ker je po ves dan tu in začasno tudi stanuje v Sostrem, se je
vključila tudi v delo DPD Svoboda Zadvor. Deluje v lutkovni sekciji in pri-
pravlja predstave za malčke. Pa tudi sicer se s krajani dobro razumc in nima v
tem pogledu nobenih težav. Tako torejžive in delajov VVZvZadvoru. Žal so
komaj začeli. pa že tarnajo za pomanjkanjem proslora. \' programu za II. sa-
moprispevek zanje sicer ni srcdstev, a treba bo iskati rešitve na kak drug način.
Upajmo, da jo bodo našli.
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